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Spørgsmålene i gruppedrøftelserne

1. Hvad planlægger lokalrådene at arbejde med?

2. Hvad vil lokalrådene gerne at Sundheds- og Nærhedsudvalget 
arbejder med i de kommende 4 år?

3. Hvilke initiativer findes allerede i lokalrådene – og som kan 
udbredes til andre?



Tilbagemeldinger i plenum af gruppedrøftelserne

OBS – Der blev kun givet få eksempler/tilbagemeldinger fra 
gruppedrøftelserne



Ad 1) Hvad planlægger lokalrådene at arbejde med?

Generelt/gældende for flere lokalråd

• Fjernvarme

• Motorvej

• Outdoor/-aktiviteter

• Trafik

• Borgermøder



Individuelle emner

• Rullende kommuneplanlægning

• Udviklingsplaner, byggegrunde

• Grønne områder

• Det unikke ved lokalområdet

• Specifikke områder/arealer i lokalområderne

• Togføring



Ad 2) Hvad vil lokalrådene gerne at Sundheds- og 

Nærhedsudvalget arbejder med i de kommende 4 år?

• Energi/fjernvarme, herunder

• Lånemuligheder

• Information om hvad kommunen vil gøre

• Inddragelse af lokalrådene



Ad 3) Hvilke initiativer findes allerede i lokalrådene –

og som kan udbredes til andre? 

• Velkomstpakker til tilflyttere

• Tilflytterdag

• Byambassadører

• Silkeborg Kalder – også i lokalområderne



Andre emner

• Bør være Danmarks Outdoor kommune og ikke Danmarks Outdoor 
hovedstad

• Bankgebyr-problematikken: Alderslyst-Søholt Lokalråd er ved at 
undersøge ”gebyr-markedet”. 

Lokalt folketingsmedlem vil gå ind i sagen om høje bankgebyrer

• Udfordring med at nå ud til alle borgere i et område, når disse ikke 
er på FB. Gerne mulighed for hjælp med overskuelig hjemmeside

• Husk at inddragelse går ”begge” veje


